
Zápis ze schůze výboru OO UOCHB AV CR. 30.5.2019 
  
Přítomni:  
M.Baňková, J.Pokorná, Z.Barták, J.Gunter, P.Poncar, J.Vondrášek, J.Hniličková  
Omluveni: 0 
  

Program 
 

1) Návrh na postup při jednání o změně tarifních platů  a vnitřním mzdovém řádu s vedením 
2) návrhy půjček ze sociálního fondu - schvalování 
3) Příspěvky na kursy angličtiny 
4) Diskuse o budoucnosti odborové knihovny 
5) Systém započítání půldenní dovolené a nárok na oběd 
6) Různé 
 
 
ad 1) JV informoval o dalším pokusu o jednání směřujícím ke zvýšení tarifních tříd s vedoucí 
mzdové účtárny a personálního oddělení paní Kněžickou. Byly poskytnuty materiály 
projednávané s předchozím vedoucím THS panem Dr. Gazdou a taktéž poskytnuté a 
projednané radou instituce. Paní Kněžická potvrdila převzetí materiálů a upozornila na 
problémy s novým mzdovým a účetním systémem, které mají prioritu. Po dohodě s ředitelem 
ústavu Dr. Hostomským bylo navrženo, aby se jednání s odbory účastnila paní Kněžická a paní 
Jana Pokorná – vedoucí ekonomického úseku. Předběžný termín jednání byl navržen na první 
polovinu července. 
 
Ad 2) Výbor jednomyslně doporučil návrh na půjčku ze sociálního fondu paní Jůzlové, paní 
Rozinkové a paní Starkové.  
 
Ad 3)  
JP upozornila na problém se započítáním odpracované doby a nároku na oběd. Ačkoliv mají 
zaměstnanci nárok na oběd po odpracování poloviny pracovního dne, program, který 
vyhodnocuje docházku, nerozlišuje, zda byla dovolená nebo pracovní cesta půl dne nebo celý 
den. JP upozornila na tento problém paní Kněžickou a bude výbor informovat o přijatých 
opatřeních. 
  
 
Ad 4) Výbor projednal strategii týkající se ústavní knihovny. Je nutné zjistit od paní Sklenářové, 
jak je knihovna využívána a případně umístit některé knihy do rekreační chaty v Malé Úpě a 
umožnit zaměstnancům ústavu jejich využití. Dále bylo diskutováno, jak velký příspěvek na 
nové knihy by měl být plánován na následující roky. Bylo konstatováno, že systém nákupu a 
výběru knih by měl do budoucna reflektovat návrhy ze strany jak odborářů, tak zaměstnanců 
ústavu. 
 
Ad 5) JH navrhla k projednání, zda by ústav nemohl nějakým způsobem zaplatit, nebo přispět 
na kurzy angličtiny, z nichž ty s vyšší úrovní a s rodilým mluvčím se budou muset nově hradit. 
Výbor navrhuje nejdříve zjistit, kolika lidí se tento problém týká a jak finančně náročný na 
příspěvek ze Sociálního fondu by byl. JH bude výbor informovat na příští schůzi. 



 
Ad 6) Výbor schválil návrh termínu na první jednání s vedením o zvýšení tarifních platů na první 
polovinu července 2019. Doporučil, aby na základě návrhu odborové organizace připravili 
zástupci vedení protinávrh jako podklad pro další jednání. 
 


